
 

 

 
Vegard Nordstokke Valen  
Oda Isnes Tyse 
Anita Nistås  
Guro R. Sundrehagen  
Malene Johanne Vatnøy 
Ina Frøhne  
Kevin M. Kirkhus  
Stine Regina Tusvik 
Chris O`Moore   
Espen Herredsvela  
Mohamed Ali Mohamad  
Sunniva Sebdal Knudsen  
Marie Lindbo 
Magnus Ellefsen Moe  
Wenche Kverneland  
Signe Lefdal Hove  
Rebekka Langseth  
Julie Helland  
Bjørn Undheim Serigstad  
Oda Aamelfot Krohn  
Amalie Dignes Porsbøll 
Kristoffer Fuglerud Ask  
Guro Krogh Hagen  
Ragnhild Danielsen Lybekk  
Knut Benjamin Jacobsen  
  
 
 

 

 

 

 

 

 
 

Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet  

Tid: Onsdag 21.februar 2024, klokken 16.15  

Sted: B2-001, Kristiansand       

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 14.02.24  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    21.februar 2024 

Sted:           B2-001, Kristiansand       

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/24 Valg av ordstyrere Maiken K. Andersen Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/24 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/24 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/24 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 24.januar 2024 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 08/24 Siden sist   Maiken K. Andersen Vedlagt/Muntlig 

på møtet   

Vedtakssaker  

SP-sak 09/24 Søknad om medlemsskap i STA fra 

UiA Padel  

Maiken K. Andersen  Vedlagt  

SP- sak 10/24 Godkjenning av regnskap 2023 Maiken K. Andersen   Vedlagt  

Diskusjonssaker  

SP-sak 11/24 SAIH- tieren  William T. Svendsen  Vedlagt  

SP-sak 12/24  Ny handlingsplan for likestilling, 

mangfold og inkludering  

Lisa K. Fredsvik   Vedlagt     

SP-sak 13/24 Rapport NSOs demokratiske organer  

 

Maiken K. Andersen 

og William T. 

Svendsen   

Vedlagt      

Orienteringssaker 

SP-sak 14/24 Informasjon om vedtektsprosess Irene Bredal  Muntlig på møtet  

SP-sak 15/24 Eventuelt   Muntlig på møtet  

 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 21.02.24: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt           
SP-sak 00a/24                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/24 
SP-sak 00c/24                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/24                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 24.01.24 

16.30-16.35 

SP-sak 08/24 
SP-sak 09/24 
SP-sak 10/24 
Pause 
SP-sak 11/24 
SP-sak 12/24 
 
Pause 
SP-sak 13/24 
 
SP-sak 14/24 
 
SP-sak 15/24 

Siden sist  
Medlemssøknad- UiA Padel 
Godkjenning av regnskap 2023 
 
SAIH-tieren  
Ny handlingsplan for likestilling, 
mangfold og inkludering 
 
Rapport NSOs demokratiske 
organ  
Informasjon om 
vedtektsprosess 
Eventuelt  

16.35-16.45 
16.45-17.05 
17.05-17.20 
17.20-17.35 
17.35-18.20 
18.20-19.05 
 
19.05-19.20 
19.20-19.55 
 
19.55-20.05 
 
20.05-20.15 
 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 20.25. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  24.01.24 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 24.01.2024, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

 

Vegard Nordstokke Valen  

Oda Isnes Tyse  

Anita Nistås  

Guro R. Sundrehagen  

Ina Frøhne  

Kevin M. Kirkhus  

Chris O`Moore   

Espen Herredsvela  

Sunniva S. Knudsen  

Mohamed Ali Mohamad  

Marie Lindbo 

Magnus Ellefsen Moe  

Wenche Kverneland  

Rebekka Langseth  

Feben G. Getachew 

Bjørn Undheim Serigstad 

Oda A. Krohn  

Amalie D. Porsbøll  

Eva Scharpt  

Kristoffer Fuglerud Ask  

Guro Krogh Hagen  

Ragnhild Danielsen Lybekk  

 

 

Maiken K. Andersen  

William T. Svendsen  

Emil Gudelis  

Konstanse K. Åkerman  

 

Thor Eivind Forberg, studentrepresentant i Universitetstyret  

Jakob Mæland, styreleder i SiA-styret 

Helene Brevik, leder av Velferdstinget i Agder 

Katrine B. Øydna, leder av STAs Valgkomité  

Studentaktiviteten UiA Kanonball  

 

Kristoffer Robert Spenik  

Irene Bredal  

Katrine B. Øydna  

 

Irene Bredal 

 

Malene Johanne Vatnøy  

Stine Regina Tusvik  

Signe Lefdal Hove  

Julie Helland  

Knut Benjamin Jacobsen   
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SAKSLISTE 
   

 

SP-sak 00a/24 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Kristoffer Robert Spenik, Irene Bredal og Katrine B. Øydna  

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/24 Opprop 

    

  Det var 22 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/24 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Det ble meldt inn én sak til eventuelt fra STA-styret, workshop med  

                                   ledelsen.  

                                   Godkjent med én kommentar  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

 

SP-sak 00d/24 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 22.11.23 

                                     

                                    

                                    Godkjent 

 

 

 

SP-sak 01/24            Siden sist  

    

                                  Maiken la frem siden sist fra STA-styret.  
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Vedtakssaksaker 

    

SP-sak 02/24            Søknad om medlemskap i STA frå UiA Kanonball  

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   UiA Kanoball vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå  

                                   24.januar 2024, med dei rettigheitar og plikter det inneber.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  

                    

                                               

 

SP-sak 03/24            Valg til NSOs Landsmøtedelegasjon  

                      

                                   Faste delegater: William T. Svendsen, Rebekka Langseth,  

                                   Feben G. Getachew, Oda A. Krohn, Magnus E. Moen,  

                                   Karen Elise Stenersen, Bjørn U. Serigstad og Vegard N. Valen  

 

                                   1.vara: Eva Scharpt  

                                   2.vara: Ragnhild D. Lybekk  

                                   3.vara: Ina Frøhne  

                                   4.vara: Kevin M. Kirkhus  

 

             

Forslag nr. 1 SP-Sak 03/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

Andre avsnitt  

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret        

Forslag 

STA-styret får, i samarbeid med Valgkomiteen, godkjenning til å supplere delegasjonen til 

NSOs landsmøte.   

Vedtak Enstemmig vedtatt                

                                   

   

 

                               

SP-sak 04/25            STAs Valgreglement  

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til valgreglement, 

                                   med de endringer som måtte forekomme på møtet.  

             

                                   Enstemmig vedtatt       
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Diskusjonssaker  
 

SP-sak 05/24            Hva består studentmassen av?   

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken, og kom med sine  

                                  innspill.  

       

 

SP-sak 06/24            Kvalitetssystemet    

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken, og kom med  

                                  innspill og forslag.   

 

Infosaker 
 

 

SP-sak 07/24             Eventuelt  

 

                                    Det var én sak fra STA-styret til eventuelt. Maiken informerte  

                                    Studentparlamentet om workshop med ledelsen 31.januar.  

                                     

 

Møtet ble avsluttet klokken 19.50. 

 

 



Siden sist STA-styret –februar 

 

Høringer  

 

Media 

Maiken har vært i FVN med et debattinnlegg om fusk 

Maiken har vært i VG om fusk 

Maiken har bidratt i en sak i Unikum om fusk  

Maiken har, sammen med UiA, laget en nyhetsartikkel om studentvalget  

 

Arrangement og konferanser 

William har deltatt på Grimstad Næringsforening sin vinterminglingsamling  

STA og arbeidsgruppen i Karriereuka har arrangert og gjennomført Karriereuka 

2024  

William har deltatt på klimapolitisk toppmøte  

 

Aktivitet 

Emil bidro med en presentasjon om rollen som studenttillitsvalgt ifølge STA 

under en forelesning i ORG-123 

Konstanse og Emil har deltatt på et halvdagsmøte om samarbeid for studenters 

suksess i Agder 

William og Emil har deltatt på et arbeidsmøte om studenttrivsel og student i 

frivillighet 

STA-styret og Irene har deltatt på studentworkshop med ledelsen  

Emil har vært på et møte angående e-læringskurs om seksuell trakassering for 

studenter 

William og Maiken har deltatt på formøte til NSO landsmøte 

William har deltatt på samarbeidsmøte om studiestart i Kristiansand 

Irene har hatt 1-1 opplæring med nytt SP-medlem  



STA-styret og Irene har utlyst studentvalget  

Maiken har arrangert workshop til UiA strategien for studenter med ledelsen  

Maiken har deltatt på arbeidsgruppemøte om Karrieresprang  

Maiken har hatt kaffeprat med dekaner på UiA  

 

 

Annet  

 

 

 

 



SP-sak 09/24 

Møtedato 21.02.24  

Saksbehandlar Maiken K. Andersen     

 

Søknad om medlemskap i STA frå UiA Padel 

Bakgrunn for saka 

STA har motteke ein søknad om medlemsskap frå studentaktiviteten UiA Padel, og har hatt 

denne til behandling i styret.  

 

Argumentasjon  

UiA Padel ynskje å verta medlem av STA grunna fleire faktorar for deira drift, og ynskjer for 

deira framtid. Dei har det siste året hatt betydeleg vekst i antall medlemmar, og ynskje dermed å 

etablera seg så ein litt større aktør blant studentaktivitetene i Kristiansand.  

 

Formålet med deira aktivitetstilbod er å tilby ein sosial arena for studentar så vil prøva verdas 

raskaste veksande sport. UiA Padel skal vera open og inkluderande for alle, og ynskje å skapa eit 

aktivt og inkluderande miljø.  

 

STA-styret har gått gjennom søknadstekst og vedteker for studentaktiviteten, og stadfeste at UiA 

Padel oppfylle dei krav og retningslinjer så er vedteke.  

 

Økonomiske konsekvensar 

Saka har ingen økonomiske konsekvensar for STA.  

 

Forslag til vedtak  

UiA Padel vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå 21.februar 2024, med dei 

rettigheitar og plikter det inneber.  

 

 

Innstilling frå styret 

STA- styret innstille einstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Vedlegg 1. Søknad frå UiA Padel, med tilhøyrande vedtekter 

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity UiA Padel. 

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



Søknad om medlemsskap i STA  

 

Hvorfor UiA Padel har et ønske om STA-medlemskap 

Vårt ønske om å bli medlem av STA bunner i flere faktorer for vår drift og ønsker for UiA 

Padel’s fremtid. Vi har det siste året hatt en betydelig vekst i antall medlemmer og har dermed 

fått oss et fint lite miljø bestående av 80 padelglade (eller padelgale om du vil) studenter. 

Denne veksten har gitt oss blod på tann og vi ønsker derfor å etablere oss som en litt større 

"aktør" blant de mange studentaktivitetene i Kristiansand for å vise at det finnes også et 

padeltilbud i byen! Derfor ville vi nå forhøre oss om mulighetene for å bli medlem av STA.  

 

Formålet med UiA Padel’s aktivitetstilbud 

Formålet med UiA Padel’s aktivitetstilbud er å tilby en sosial arena for alle studenter som vil 

prøve det som er verdens raskest voksende sport! Vi har bevisst valgt å holde inntaket til UiA 

Padel åpent for alle som ønsker og bli med, og avholder av den grunn heller ingen form for 

«tryouts» eller liknende. UiA Padel skal være åpen og inkluderende for alle, og vi tror at vi 

drifter UiA Padel godt i tråd med visjonen om å skape et aktivt og inkluderende studiemiljø 

rundt padel.  

 

Hva tilbyr UiA Padel’s aktiviteter studenter ved Universitetet i Agder 

UiA Padel aktivitetstilbud består av totalt 5 treninger per uke for de studentene som har betalt 

medlemskontingent. Da er det slik at vi disponerer flere baner og har totalt 20 plasser 

tilgjengelig på treningene. 

Vi har et hobby medlemskap til 500kr som gir tilgang på 2 treninger i uken, også har vi et 

elite medlemskap til 1000kr som gir tilgang på samtlige treninger i uken. De to 

medlemskapene skiller selvfølgelig ikke noe på nivået til medlemmet, det avgjør kun hvor 

mange treninger man kan delta på i uken. Arrangementene våre er alltid åpen for alle 

medlemmer uavhengig av hvilken type medlemskap de måtte ha.  

 

Samtidig arrangerer vi sporadiske (gjerne 1-3 turneringer i semesteret) for både medlemmer 

og ikke-medlemmer hvor det gjerne er en påfølgende festlig sammenkomst senere på kvelden. 

Disse turneringene har generert stort arrangement tidligere, og vi har vært med enkelhet vært i 

stand til å fylle Just Padel hallen på Hånes som består av 8 baner.  

 



UiA Padel’s planer for det nye året 2024 

Våre planer for det nye året 2024 er å styrke vårt tilbud til medlemmene ytterligere, med 

bakgrunn i den store veksten vi har hatt i medlemmer, og ikke minst medlemmer med et stort 

engasjement for UiA Padel! Dette har resultert i økt motivasjon blant både de sittende 

styremedlemmene og de nye styremedlemmene til å utvikle UiA Padel’s aktivitetstilbud 

betydelig i 2024.  

 

Først og fremst har vi sikret en økning i øremerkede tilskudd fra kr 50 000 til kr 100 000 for 

bruk på baneleie det påbegynte vårsemesteret 2024. Som nevnt tidligere har vi allerede totalt 

5 treninger i uken, men med summen tilskuddsmidler vi fikk innvilget for dette semesteret har 

vi stor nok økonomisk kapasitet til å øke antall tilgjengelige plasser per trening.  

 

Som studenter selv, vet vi hvor mye avgjørende det er i hverdagen å kunne føle på en sosial 

tilhørighet. Dette er noe UiA Padel ønsker å tilby så mange studenter som mulig her i Agder. 

Økt tilskudd til baneleie har gitt oss bedre økonomisk spillerom til å bruke mer av summen 

innbetalt medlemskontingent på å arrangere flere sosiale sammenkomster for medlemmene 

våre. Nettopp det er vi i styret og resten av medlemmene samstemte om at er svært viktig å ha 

i fokus.  

Nå som vi totalt sett har mye bedre forutsetninger for å vokse mer ønsker vi også å søke 

medlemskap i STA med et håp om at det vil fremme UiA Padel’s aktivitetstilbud enda mer 

blant de allerede mange studentorganisasjonene i Agder.  

 

 

Medlemsliste for vårsemesteret 2024 

Se vedlagt Excel-ark i mailen, med ytterligere informasjon om samtlige medlemmer. Dette 

inkluderer studentnummer, telefonnummer og epost-adresse. Unntak fra dette gjelder enten 

ikke-studerende medlemmer og andre det ikke har vært mulig å oppdrive all 

kontaktinformasjon fra i skrivende stund.  

Medlemslisten består av de som vi vet 100% sikkert at er medlemmer vårsemesteret, per 6. 

januar 2024. Det utelukkes ikke at medlemsantallet vil øke de kommende dagene og ukene.  

 

Oversikt over sittende styremedlemmer per 1. januar 2024 

 

Styreleder - Oskar Røhnebæk 

Nestleder – Philip Mathiesen 



Økonomiansvarlig – Erik Haugland Båsen 

Søknadsansvarlig – Christoffer Skaldebø 

Sosialansvarlig – Ajay Sureshkumar 

Sosialansvarlig – Synne Gjøse Skaaren 

Materialforvalter – Mats Jørgensen 

 

UiA Padel’s vedtekter 

Vedtektene ligger vedlagt i mailen.  



Vedtekter for UiA Padel 

11 desember 2023 ble det avholdt stiftelsesmøte.  
Til stede som stiftere var:  

§ 1. NAVN OG OPPRETTELSE 

Foreninges navn er UiA Padel 
Østerveien 45 
4631 KRISTIANSAND S  

§ 2 - Organisasjonsform 
Foreningen er en frittstående juridisk person med medlemmer, og er selveiende. At 
den er selveiende innebærer at ingen, verken medlemmer eller andre, har krav på 
foreningens formue eller eiendeler, eller er ansvarlig for gjeld eller andre forpliktelser.  

§ 3 - Medlemmer 

§ 3.1 - Foreningen rekrutterer i hovedsak medlemmer blant studentmassen ved 
Universitetet i Agder 

§ 3.2 – 80 prosent av foreningens medlemmer må være semesterregistrerte 
studenter ved Universitetet i Agder 

§ 3.3 – Inntil 20 prosent av foreningens medlemmer kan bestå av ikke-studenter 

§ 4 - Rettigheter og plikter knyttet til medlemskapet 
Alle medlemmer har rett til å delta på årsmøte, har stemmerett og er valgbare til 
tillitsverv i foreningen. Medlemmer som skylder kontingent for mer enn ett år, har ikke 
stemmerett eller andre rettigheter, og styret kan stryke dem som medlem av 
foreningen. 
 
Medlemmene plikter å forholde seg til vedtak som er fattet av årsmøte.  

§ 5 - Årsmøte 
Årsmøtet, som avholdes i Mars måned hvert år, er foreningens høyeste myndighet. 
Årsmøtet er vedtaksført med det antall stemmeberettigede medlemmer som møter, 
og alle medlemmer har én stemme. Møteleder velges av årsmøtet.  
 
Med mindre annet er bestemt, skal et vedtak, for å være gyldig, være truffet med 
alminnelig flertall av de avgitte stemmene. Stemmelikhet avgjøres ved loddtrekning. 
 
Årsmøtet innkalles av styret med minst en måneds varsel, direkte til medlemmene 
eller ved kunngjøring i pressen. Forslag som skal behandles på årsmøtet skal være 
sendt til styret senest to uker før årsmøtet. Fullstendig saksliste må være tilgjengelig 
for medlemmene senest en uke før årsmøtet. 
 
Årsmøtet kan ikke behandle forslag som ikke er oppført på sakslisten, med mindre 
3/4 av de fremmøtte krever det.  



§ 6 – Mistillit 

§ 6.1 – Mistillitsforslag kan stilles mot enkeltmedlemmer, et styremedlem eller 
hele styret. 

§ 6.2 – For at et mistillitsforslag skal realitetsbehandles kreves det at minst 5 
av foreningens medlemmer signerer mistillitsforslaget. 

§ 6.3 – Anonyme mistillitsforslag forkastes. 

§ 6.4 – Mistillitsforslag skal begrunnes skriftlig. 

§ 6.5 – Ved mistillitsforslag skal STA kontaktes uten unødig opphold, og 
senest fjorten (14) dager etter at mistillitsforslaget er fremmet. 

§ 6.6 – Personen(e) det reises mistillit mot skal bekjentgjøres om forslaget så 
snart som mulig etter forslaget er fremmet. 

§ 6.7 – Mistillitsforslag skal behandles på Generalforsamlingen/Årsmøtet og 
vedtas med 2/3 flertall. Dersom det er hensiktsmessig skal det kalles inn til 
ekstraordinær Generalforsamling/Årsmøte. Mistillitsforslag skal alltid behandles av 
ekstraordinær Generalforsamling/Årsmøte dersom det er mer enn to (2) måneder 
frem til neste ordinære Generalforsamling/Årsmøte. 

§ 6.8 – Dersom mistillit vedtas fratrer personen sitt verv og/eller medlemskap 
med umiddelbar virkning 

§ 6.9 – Vedtak om mistillit kan påklages til STA-styret 

§ 7 – Økonomi og organisasjonsnummer 

§ 7.1 – Studentaktiviteten skal ha en egen organisasjonskonto og 
organisasjonsnummer i Brønnøysundregisteret. 

§ 7.2 – Styret har ansvar for økonomien til studentaktiviteten. Hovedansvaret 
ligger hos økonomiansvarlig, i samråd med leder 

§ 8 - Årsmøtets oppgaver 
Årsmøtet skal: 
1) Behandle årsmelding 
2) Behandle revidert regnskap 
3) Behandle innkomne forslag 
4) Fastsette kontingent 
5) Vedta budsjett 
 
Velge: 
1) Leder og nestleder 
2) Styremedlemmer 
3) Varamedlemmer 
4) Revisor  



§ 9 - Ekstraordinære årsmøter 
Ekstraordinære årsmøter blir avholdt når styret bestemmer det, eller minst 1/3 av 
medlemmene krever det. 
 
Innkalling skjer på samme måte som for ordinære årsmøter, med minst 14 dagers 
varsel. 
 
Ekstraordinært årsmøte kan bare behandle og ta avgjørelse i de sakene som er 
kunngjort i innkallingen.  

§ 10 - Styret 
Foreningen har et styre på 3-6 medlemmer. Styret er høyeste myndighet mellom 
årsmøtene. Styret skal holde møte når styreleder eller et flertall av styremedlemmene 
forlanger det. 
 
Styret skal: 
1) Iverksette årsmøtebestemmelser 
2) Oppnevne eventuelle komiteer, utvalg eller personer som skal gjøre spesielle 
oppgaver, og utarbeide instruks for disse 
3) Administrere og føre nødvendig kontroll med foreningens økonomi i henhold til 
gjeldende instrukser og bestemmelser 
4) Representere foreningen utad 
 
Styret kan fatte vedtak når et flertall av styrets medlemmer er til stede. Vedtak fattes 
med flertall av de avgitte stemmene.  

§ 11 - Signaturrett 
Det er styrets medlemmer i fellesskap som innehar signaturrett.  
 
Hvis signaturrett i tillegg blir tildelt bestemte roller eller personer utenom "styret i 
felleskap", bør dette gå frem av vedtektene. Det må også presiseres om retten er 
tildelt "hver for seg" eller "i fellesskap".  

§ 12 - Vedtektsendring 
Endringer av disse vedtektene kan bare gjøres på ordinært eller ekstraordinært 
årsmøte etter å ha vært på sakslisten, og det kreves 2/3 flertall av de avgitte 
stemmene.  

§ 13 - Oppløsning 
Oppløsning av foreningen kan bare behandles på årsmøte, og krever 2/3 flertall. 
 
Foreningens formue skal etter oppløsning og gjeldsavleggelse tilfalle det formål 
foreningen arbeider for å fremme, ved at nettoformuen blir gitt til en ideell 
organisasjon som årsmøte bestemmer.  
 
Ingen medlemmer har krav på foreningens midler eller andel av disse.  

§ 14 - Formål 
Skape ett aktivt og inkluderende studentmiljø, rundt padel. Alle studenter som 



studerer ved UiA og kan bli med i foreningen. UiA Padel skal arrangere padel 
treninger og turneringer samt sosiale arrangementer.  

 



 
 

SP-sak 10/24 

Møtedato 21.02.24 

Saksbehandler: Maiken K. Andersen      
 

Godkjenning av regnskap 2023  

Bakgrunn for saken 

I samsvar med STAs økonomireglement, §2.3 legger man frem årsregnskapet for 2023 til 

godkjenning av Studentparlamentet.  

I tråd med økonomireglementet har statsautorisert regnskapsfører Ingunn M. Egeland hos 

Respirare Accounting ført regnskap for STA, og sikret at regnskapet er utført i samsvar med 

god regnskapsskikk. Hennes årsrapport ligger vedlagt i saken.  

 

Argumentasjon 

STA har to underavdelinger i regnskapet, en for lønn og en for drift. For 2023 viser 

lønnsavdelingen ett underskudd pålydende kroner 37 000. Dette skyldes at STA overførte 

midler fra egne bufferkontoer til lønnskontoen i desember 2023, da det manglet litt midler på 

lønnskontoen. Dette har STA tatt hensyn til i budsjettet for 2024.  

Driftsavdelingen viser et underskudd pålydende kroner 35 190,16. Dette skyldes at STA har 

brukt midler fra egne kontoer til å betale profileringsmateriell og gensere til 

Studentparlamentet. Bakgrunnen for dette er at Studentparlamentet vedtok i februar 2019 å 

sette av kroner 25 000 av overskuddet for regnskapet i 2018 til å bestille inn nytt 

profileringsmateriell, som for eksempel ny messevegg og beach flagg. Så inntraff Covid og 

pengene ble stående på konto. Høsten 2023 ble det endelig bestilt både messevegg og beach 

flagg.  

Selv om regnskapet for 2023 viser et underskudd er det på bakgrunn av det overnevnte ikke et 

reelt underskudd, da STA har brukt egne midler til disse tingene. Reelt sett viser 

driftsregnskapet for 2023 et overskudd på kroner 10 000. STA-styret har dermed diskutert 

forslag til hva disse midlene kan brukes til/hvilke kontoer de skal settes på.  

Da summen ikke er så høy, foreslås det å sette av kroner 10 000 til kontoen som heter buffer 

driftsmidler. Bakgrunnen for forslaget er at det kan være greit å ha litt midler på bok, om det 

for eksempel skulle skje noe med STA-bilen.  

Spørsmål til regnskapet kan rettes til saksbehandler på staleder@uia.no eller 923 51 334. Det 

settes pris på om detaljerte spørsmål kommer før møtet, dette gjør det enklere å gi grundige 

svar.  

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har økonomiske konsekvenser for STA, i samsvar med de vedtak Studentparlamentet 

gjør i forbindelse med overskuddet.   

 

mailto:staleder@uia.no


 
 

Forslag til vedtak 

 

1.Studentparlamentet godkjenner regnskapet for 2023  

 

2.Studentparlamentet vedtar at kroner 10 000 settes av på bufferkontoen for drift  

 

 

Innstilling fra styret 

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Vedlegg 1: Årsrapport 2023 fra Respirare Accounting  

 

English Summary 

According to STA’s Economy regulations, the Student Parliament shall approve the balance 

sheet for 2023. To ensure that the balance sheet has been conducted according to generally 

accepted practices (GAAP), it has been worked on and completed by a certified public 

accountant.  















SP-sak 11/24 

Møtedato 21.02.24 

Saksbehandler William Thanoothong Svendsen 

 

SAIH- tieren  

Bakgrunn for saken 

Studentparlamentet har ikke behandlet SAIH- tierne på flere år og STA-styret ønsker dermed at 

Studentparlamentet skal diskutere summen hver enkelt student gir som støtte til SAIH ved 

semesterregistrering.  

 

Argumentasjon  

Studentorganisasjonen i Agder er i dag medlem av Studentenes og Akademikernes Internasjonale 

hjelpefond (SAIH). SAIH ble grunnlagt i 1961 for å drive bistandsarbeid innenfor høyere 

utdanning. Medlemskapet i SAIH betyr at studentene ved UiA har mulighet til å støtte deres 

arbeid med å betale en frivillig symbolsk sum ved betaling av semesteravgiften sin. I dag ligger 

den på 40 kroner. Pengene blir brukt på prosjekter i Bolivia, Colombia, Nicaragua, Zambia, 

Zimbabwe, Sør-Afrika og Myanmar, samt flaggskipet Students at Risk (STAR). Summen betalt 

av studenter ved norske universiteter utgjør en stor del av grunnlaget for SAIH sin egenkapital. 

Denne egenkapitalen gir dem mulighet til å søke om midler fra Norad. 

 

STA ser en økende global inflasjon som påvirker SAIH og studentene. Resultatet er at studentene 

har færre kroner å rutte med og støtten til SAIH blir mindre verdt grunnet en svakere kronekurs. 

Samtidig som inflasjonen går opp og vi er i en dyrtid så mister studenter flere av sine rettigheter 

verden over. Behovet for SAIH og arbeidet som organisasjonen gjør er viktigere enn noen gang.  

 

 

Diskusjonspunkter 

• Skal summen justeres? 

• Bør SAIH-tierne være på semesteravgiften? 

 

 

 

Økonomiske konsekvenser 

Det foreligger ingen økonomiske konsekvenser for STA, men det kan foreligge økonomiske 

konsekvenser for SAIH.  

 

 

 

English Summary  

The STA-board wants the Student Parliament to discuss the allocated sum given to SAIH each 

year from the semester fee.  



SP-sak 12/24 

Møtedato 21.02.24 

Saksbehandler Lisa K. Fredsvik 

 

Innspill til ny handlingsplan for likestilling, mangfold og inkludering  

Bakgrunn for saken   

Likestillings- og inkluderingsutvalget (LiU) har satt ned en arbeidsgruppe som skal utvikle en ny 

handlingsplan for likestilling, inkludering og mangfold for 2025-2028. STA-styret er en del av 

denne arbeidsgruppen, og ønsker derfor å få tilbakemelding fra Studentparlamentet om hvilke 

områder som bør prioriteres, og hva som er viktig å sette søkelys på. Styret ønsker også 

tilbakemelding på nåværende mål og tiltak, og om disse kan anses som oppfylt, eller om de bør 

videreføres.  

 

 

Argumentasjon  

Handlingsplanen for likestilling, inkludering og mangfold gjelder universitet i sin helhet, det vil 

si for både studenter og ansatte. Formålet med handlingsplanen er å etablere mål og tiltak som 

skal bidra til å styrke likestilling, mangfold og inkludering ved UiA.  

 

I den nåværende handlingsplanen for 2021-2024 er områdene kjønnsbalanse, mangfold og 

seksuell trakassering prioritert. Hvert område har egne mål og tiltak, samt en kortfattet 

beskrivelse av nåværende situasjon.  

 

Under punktet kjønnsbalanse er målene å tilstrebe kjønnsbalanse for vitenskapelige og 

administrative stillinger, lik lønn for likt arbeid, samt kjønnsbalanse innenfor alle ledergrupper. 

Når det gjelder studentmassen er målene at minst 30 % kvinnelige og mannlige studenter er 

representert i alle studieprogram, og at både kvinnelige og mannlige studenter er representert i 

alle råd- styrer og utvalg ved universitetet.  

 

Når det gjelder området mangfold og inkludering har UiA som mål å være en åpen og mangfoldig 

arbeidsplass for alle ansatte, uansett bakgrunn. Videre at alle studenter har gode og like faglige 

utviklingsmuligheter, samt at UiA sikrer et systematisk og godt mottak av nye studenter. Det 

tredje målet er at ansatte og studenter med ulik seksuell orientering, kjønnsidentitet, og 

kjønnsuttrykk kjenner seg velkomne ved universitetet. 

 

Innenfor området seksuell trakassering er det første målet at ansatte utviser seksuell folkeskikk, 

er bevisste på effekten av deres makt og ansvaret som medfølger, samt at ansatte varsler dersom 

de bli gjort oppmerksom på seksuell trakassering og uønsket seksuell oppmerksomhet. Mål 

nummer to er at studenter må utvise seksuell folkeskikk, samt vite at UiA har nulltoleranse for 

uønsket seksuell oppmerksomhet og seksuell trakassering. Det siste målet innenfor dette området 

er at alle ansatte og studenter ved universitetet kjenner til varslingsmulighetene, og hvor de kan 

finne informasjon om sine rettigheter og plikter.  

   

Under hvert mål er det satt opp tiltak som skal bidra til å nå målet. Ansvaret for tiltakene er 

fordelt på forskjellige instanser ved universitetet, og STA er blant andre en av aktørene som har 



fått ansvar for å sørge for gjennomføring av tiltak.  

 

Vedlegg  

  

Link til nåværende handlingsplan er vedlagt her.   

 

 

 

Diskusjonspunkter 

 

• Hvilke tilbakemeldinger har Studentparlamentet i forhold til målene i nåværende 

handlingsplan? 

• Hvilke områder bør prioriteres i handlingsplanen for 2025-2028? 

• Hvilke tiltak kan bidra til å nå målene innenfor disse områdene? 

• Hvem er ansvarlig for å sikre gjennomføring av de forskjellige tiltakene? 

  

 

English Summary  

The STA-board wants the Student Parliament’s opinion on what the new action plan for 

inclusion, diversity, and equality 2025-2028 should contain, and what specific areas the STA-

board should focus on.  

 

https://www.uia.no/om-uia/likestilling-inkludering-og-mangfold-paa-uia


 

SP-sak 13/24  

Møtedato 21.02.24  

Saksbehandler Maiken K. Andersen og William T. Svendsen  

  

Rapport NSOs demokratiske organer  

 
Bakgrunn for saken 

På landsmøtet (LM) til Norsk Studentorganisasjon (NSO) i 2022 ble det uttrykt stor misnøye 

med blant annet medvirkningsmuligheter for medlemslag opp mot de høyeste 

beslutningsorganene i organisasjonen. Derfor ble det bestemt på siste sentralstyremøtet (SST) 

i 2021/2022 at det skulle settes sammen én arbeidsgruppe som skulle se på organiseringen til 

NSO og komme med videre anbefalinger.  

På LM 2024 skal delegasjonen ta stilling til denne rapporten og hvilken retning UiA mener er 

best for NSO. STA-styret ønsker å ha en diskusjon i Studentparlamentet i forkant av LM slik 

at landsmøtedelegasjonen har de beste forutsetningene for å delta og stemme i denne 

diskusjonen.   

  

Argumentasjon 

Norsk Studentorganisasjon ble stiftet i 2010 og er stadig gjennom større strukturelle 

endringer. I 2014 ble landstyremodellen erstattet med sentralstyremodellen. Målet med dette 

organet var å ha et organ som kunne møtes hyppigere enn landsstyret, og som kunne ta 

raskere politiske beslutninger i løpet av året. I en lengre periode har det blitt utrykt misnøye 

med blant annet dette organet da det ikke fungerer etter gitt intensjon.  

Arbeidsgruppen ble derfor bedt om å se på NSO sin struktur slik at organisasjonen bedre 

kunne svare ut NSO sin formålsparagraf:  

«Norsk Studentorganisasjon har til oppgave å ivareta og fremme studenters interesser og 

rettigheter, samt representere sine medlemmer og deres interesser. Norsk Studentorganisasjon 

skal fremme engasjement for nasjonale utdanningssaker blant studentene, politikere og andre 

relevante aktører.»  

 

NSO har i dag et system hvor SST er det øverste organet og har som hensikt å være et 

landsmøte mellom de ordinære landsmøtene. SST består av 13 faste medlemmer og 5 varaer. 

Medlemmene velges på landsmøtet i april og skal representere hele studentnorge. Dagens 

sentralstyre vedtar politiske prioriteringer, resolusjoner, spesifikt budsjett for organisasjonen, 

stortingsvalgprioriteringer m.m.  

 

Etter at arbeidsgruppen gjennomførte flere brede høringsrunder, presentasjoner og 

innspillsrunder identifiserte gruppen 2 hovedutfordringer med dagens organisasjonsmodell: 

1. Medlemslagene opplever manglende muligheter for å påvirke sentralstyret og 

vedtakene som fattes der. Handlingsrommet er i stor grad begrenset til personlige 

relasjoner og flere medlemslag har ikke eierskap til sakene sentralstyret behandler, 

som for eksempel statsbudsjettprioriteringer. 

2. Det oppleves som problematisk at medlemmene i NSO ikke sitter tettere på 

beslutningene mellom landsmøtene. Vi har derfor utredet to modeller for endringer av 

sentralleddet.  

 

Arbeidsgruppen har utredet 2 modeller som handler om endringer i sentralleddet som på ulike 

måter potensielt vil løse de problemene som er identifisert. 

 



 

Landsstyremodellen:  

I denne modellen foreslår arbeidsgruppen å omorganisere det øverste sentralleddet fra et 

sentralstyre til et landsstyre. Her består landsstyret av representanter fra hvert medlemslag og 

NSO vil kunne sikre at alle medlemslagene vil kunne bli representert. Arbeidsgruppen 

anbefaler videre en modell for stemmevekting (hvor mye vær enkelt stemme teller) basert på 

studenttallet hos medlemslaget.  

 

Argumentene for denne organisering er at det blir en formel organisering i hvordan 

medlemslagene kan påvirke organisasjonen. Legitimiteten til vedtatt politikk vil øke og 

medlemslagene vil oppleve større relevans knyttet til sakene som behandles i sentralleddet.  

 

Argumentene imot denne organisering handler om bekymring rundt rekrutering av tillitsvalgte 

og at de vil prioritere bort tilstedeværelse og arbeidet med landsstyret. Som en konsekvens av 

dette kan landsstyret bli styrt av de større medlemslagene og de mindre medlemslagene vil 

ikke bli hørt.  

 

Sentralstyremodellen: 

Dette forslaget er en justering av dagens SST -modell. I denne modellen foreslås det at 

Arbeidsutvalget (6stk) går inn i SST med fulle rettigheter (tale-, forslags-, og stemmerett). Det 

foreslås å fjerne kvoteringskrav til SST og det skal settes krav om at 60 % må være til stede 

for vedtaksdyktighet (14 av 23 medlemmer).  

 

Argumenter for denne organisering er at gjennom å koble arbeidsutvalget nærmere 

sentralstyret vil medlemslagenes perspektiver i større grad representeres gjennom 

arbeidsutvalgets formaliserte kontakt med medlemslagene.  

 

Argumenter imot denne modellen handler i stor grad om skeptisisme rundt om denne type 

omorganisering vil føre til de ønskede resultater. Det er generell stor skeptisisme i 

høringssvarene fra medlemslagene, særlig med tanke på at arbeidsutvalget skal inngå i SST på 

lik linje med valgte medlemmer. I praksis vil dette være det samme som hvis STA-styret 

hadde hatt stemmerett på studentparlamentsmøter.  

 

Diskusjonspunkter 

• Hvilke fordeler og ulemper ser du i den foreslåtte landsstyremodellen? 

• Hvilke fordeler og ulemper ser du i den foreslåtte sentralstyremodellen?  

• Hvilken modell foretrekker du og hvorfor?  

 

Det er viktig for STA å presisere at dette kun er et kort sammendrag av rapporten hvor styret 

har trukket ut de viktigste punktene. Hvis du ønsker å lese hele rapporten kan du lese den her 

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.    

  

English Summary 

The STA-board wants the Student Parliament to discuss different models for how to organize 

the democratic prosesses and organs in The National Union of Students in Norway (NSO)  

  

 

https://student.no/images/dokumenter/Arbeidsgruppen_til_gjennomgang_av_NSOs_demokratiske_organer/Endelig_rapport_fra_Arbeidsgruppe_til_gjennomgang_av_NSOs_demokratiske_organer.pdf

